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Protokoll  
Fra møte nr. 12/23-26 i Regionstyret, avholdt som Teams møte, onsdag 23. oktober 2024  
fra klokken 20:00 til klokken 21:40. 
 

 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) Regionsleder 

Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
 

Kim Eide 
Bergliot Erås 
Toril Nesbø Høiland 
Anders Utbjo 
Maren Karlsen 
 
 

   
Administrasjonen Daglig leder 

Ansattes representant 
 

Erik Andersen  
Jan Kåre Jakobsen 
 

   
Forfall 
 

Medlem 
 

Nils Morten Blakstad 

   
 

 

 
Sak oversikt: 
 
 064 Godkjenne protokoller   
 065 Oslo Convention Center (OCC) 
 066 Håndballtinget 2025 
 067 Pengeflytnotatet og forståelsen av dette 
 068 NHF`s anleggskonferanse 2025 
 069 Ledermøte 2. og 3. november 2024 
 070 Status KPI 
 071 Nytt fra administrasjonen 
 072 Regionstyremøte januar 2025 
 073 Overordnede retningslinjer 
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064 Godkjenne protokoller 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 11-23-26 
     AU protokoll 10-23-26 
     

                                                RS-vedtak i sak nr. 064 

Regionstyre protokoll   11-23-26   godkjennes. 
AU protokoll    10-23-26   godkjennes. 

 
 
065 Oslo Convention Center (OCC) 

 
Norges Håndballforbund har de siste årene ikke benyttet Oslo Convention Center (OCC) til 
håndball arrangement. 
 
Bakgrunnen for at anlegget ikke er benyttet av Norges Håndballforbund har i stor grad 
handlet om anleggets kobling til Brunstad Christian Church («Smiths Venner»), og at 
trossamfunnets syn på homofili ikke er i tråd med Norges Håndballforbunds verdigrunnlag. 
 
Forbundsstyret har nylig behandlet saken i forhold til håndballens bruk av anlegget, og 
vedtatt at senteret igjen kan benyttes av håndball. 
 

RS-vedtak i sak nr. 065 

Håndballpresident Kåre Geir Lio orienterte om bakgrunnen for Forbundsstyret sitt vedtak 
som igjen er positive til at håndballforbundet igjen kan benytte anlegget. 
 
Kåre Geir Lio orienterte også om saken i Forbundsrådsmøte tirsdag 15. oktober 2023. 

 
 
066 Håndballtinget 2025 
 
Fra 9.-11. mai 2025 arrangeres det Håndballting på Scandic Holmenkollen Park Hotell i Oslo. 
 
I forbindelse med det kommende Håndballtinget skal Regionen sette sammen en delegasjon 
på 18-20 representanter, som bør være klar så tidlig som mulig i januar 2025. 
 
Regionstyret oppnevnte i RS-10-23-26 en arbeidsgruppe som skal ha ansvar for å sette 
sammen delegasjonen, foreslå eventuelle kandidater til Forbundsstyret og se igjennom 
sakene som skal behandles. 
 
Arbeidsgruppa består av:  
Regionstyreleder Kim Eide, nestleder Bergliot Erås og styremedlem Maren Karlsen. 
 

      RS-vedtak i sak nr. 066 

Regionstyret vedtok følgende: 
 
Arbeidsgruppa ber Regionstyret trappe opp arbeidet med å spille inn aktuelle delegater. 
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067 Pengeflyt notatet 

Det har over lengre tid vært arbeidet med et notat knyttet til pengeflyten i norsk håndball. 
Notatet ble sist behandlet på Forbundsrådmøte i Bergen.  

Notatets innhold ble godt mottatt, og det skal arbeides videre med notatet. Arbeidsgruppen 
som skal arbeide videre med notatet er: 

Erik Langerud-Line Witzøe- Svein Olav Øie og Erik Andersen. 

Et par av punktene i notatet kan gi rom for forskjellige tolkninger/forståelse, og hensikten 
med gjennomgangen denne gang er for å få avklaringer på dette.    

                                                RS-vedtak i sak nr. 067 

Regionstyret har ingen innspill i forhold til andre tolkninger og/eller forståelse av dokumentet. 
 
Regionstyret ser frem til det videre arbeidet med pengeflytnotatet. 

 
068 Anleggskonferansen 2025 
  
Norges Håndballforbund legger opp til en anleggskonferanse i forbindelse med håndball VM 
for menn, som arrangeres i Unity Arena i Bærum kommune. 
 
Mesterskapet arrangeres i perioden 14. januar til og med 2. februar 2025, og 
anleggskonferansen arrangeres 29. januar 2025 på Scandic Holmenkollen Park Hotell, Oslo. 
 
Aktuelle deltakere på konferansen favner bredt, men hovedmålgruppen er primært 
kommuner, Fylkeskommuner, Idrettsråd og Idrettskretser. 
 

                                                RS-vedtak i sak nr. 068 

Jan Kåre Jakobsen, som er Regionens anleggsansvarlig, vil sammen med daglig leder Erik  
Andersen delta på konferansen og arbeider med å få med personer fra de aktuelle  
målgruppene. 

 
069 Ledermøte 2. og 3. november 2024 
 
Det arrangeres ledermøte (fellesmøte) på Scandic Oslo Airport, lørdag 2. november og 
søndag 3. november 2025. 
 
Regionstyret hadde håpet på at det forelå agenda til møte, men det gjorde det ikke. 
     

                                                RS-vedtak i sak nr. 069 

Regionstyret hadde forventet at agenda forelå, i og med at det kun er ni dager til møte  
begynner. 
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070 Måltall Handlingsplan 
 
Ref Regionens handlingsplan som ble vedtatt på Regionstinget i 2023, ble det satt  
flere KPI mål. Status på disse følger nedenfor: 
                            Mål        Resultat 

Aktivitetstall (2023) – Ny måling i mai 2025 22 100 23160 

Lisenstall (2024/2025) – Totalsum Registreres i mai 2025 8 600 6 749 

Gratis halleie (2024) 1 1 

Hall, men ikke aktivitet (2024) – I prosess via kast ballen 1 0 

Trener 1 (2024) 32 26 

Trener 2 (2024) 15 32 

Dommer 1 - antall kurs (2024) 15 13 

Dommer 1 - antall deltakere (2024) 180 188 

Dommer 2 - antall kurs (2024) 5 2 

Dommer 2 - antall deltakere (2024)  50 27 

Antall kamper uten to dommere (2024/2025)  15,0 % --- 

Antall sertifiserte klubber (2023/2024) - Nivå 1 20 5 

Antall sertifiserte klubber (2023/2024) - Nivå 2 5 0 

 
RS-vedtak i sak nr. 070 

Mange måloppnåelser er oppnådd, men vi har også noen punkter der vi ikke når målene 
våre. Det er fortsatt mye tid igjen av året, og vi kan fortsatt oppnå flere av måltallene. Det 
arbeides godt for å innfri målsettingene.  
 
Når det gleder antall sertifiserte klubber, som p.t ligger et stykke bak målsettingen, så 
arbeides det kontinuerlig får å komme i mål også her. Hovedårsaken til at vi ligger etter 
målsettingen er at prosessene tar lengre tid enn først antatt. Til orientering er det 37 klubber 
som har signert avtale om å sertifisere seg på nivå 1, og 4 som har signert avtale om å 
sertifisere seg på nivå 2.   

 
 
071 Nytt fra administrasjonen 
 
Sesongens kamper har endelig startet, og klubbene er godt i gang med både 
treningsaktivitet, kampaktivitet og utviklingstiltak.  
 
Kristine Njærheim Jøntvedt er ansatt som klubbrådgiver, og vil begynne å arbeide for NHF 
Region SørVest fra og med 18. januar 2025. Kristine erstatter Andreas Remøyholm som 
sluttet 7.oktober 2024.  
     

                                                RS-vedtak i sak nr. 071 

Til orientering. 
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072 Regionstyremøte januar 2025 
 
Ref. sak 60-2023-2026 møteplan frem til og med juni 2025. 
I planen er Regionstyremøte lagt til Oslo i januar 2025. Dette er samtidig som det spilles 
kamper i forbindelse med VM i håndball for menn.  
 
Detaljene i møte må bestemmes i møte. 
     

                                                RS-vedtak i sak nr. 072 

Regionstyremøte i januar 2025 legges til Scandic Helsfyr med møter lørdag 25. januar og 
søndag 26. januar 2025. Møterammene vedtas i Arbeidsutvalgsmøte i januar 2025. 
 
Regionstyremedlemmene må melde reisetider til daglig leder innen fredag 25. oktober 2025. 

 
 
073 Overordnede retningslinjer 
 
Ref. sak 20-2023-2026 «Retningslinjer for åpenhet Skrivet «rutiner og retningslinjer for 
praktisering av åpenhet i Norges Håndballforbund» er sendt og har blitt gjennomgått av 
Regionstyret. Relasjons- og vervregisteret er oppdatert». 
 
I etterkant er dokumentet revidert, og alle tillitsvalgte og ansatte i norsk håndball har signert 
de reviderte overordnede retningslinjene. 
 
Det er et ønske fra Regionstyret at dokumentet gjennomgås i fellesskap på samme måte 
som i sak 20-2023-2026. 
 

                                                RS-vedtak i sak nr. 073 

Dokumentet gjennomgås i sin helhet i Regionstyremøte i januar 2025. Dette for å forankre en  
felles forståelse av det reviderte dokumentet, og for å oppdatere relasjons- og vervregisteret, 
hvis nødvendig. 

 
 
 
 
 
 
______________________________  _____________________________ 
Kim Eide  (Regionsleder)    Bergliot Erås (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 
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